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Αποστολή με ηλεκτρονικό ταχυδρομείο 

                                                                                                             (ψηφιακά υπογεγραμμένο) 

 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΤΡΟΦΙΜΩΝ  
ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

Αχαρνών 2, 10432 Αθήνα, Τηλ. 210-2124331, Fax: 210-2124524 
 

 Αθήνα,  17.9.2020 
 Αριθμ. Πρωτ.: 123/52484 

  
 Προς: 
 Βουλή των Ελλήνων 
 Δ/νση Κοιν/κού Ελέγχου 
 Τμήμα Ερωτήσεων και ΑΚΕ 

 

ΘΕΜΑ:               «Αίτημα για αύξηση πιστώσεων στο πλαίσιο του Υπομέτρου 4.1 του 
ΠΑΑ 2014-2020» 

 
ΣΧΕΤ:        Η Ερώτηση 3977/13-2-2020 
                    
Απαντώντας στην παραπάνω Ερώτηση που κατέθεσε η Βουλευτής κα Χ. 
Κεφαλίδου, σας πληροφορούμε τα εξής: 
 
Στο πλαίσιο της αριθμ. 13849/14-12-2017 πρόσκλησης εκδήλωσης ενδιαφέροντος 
των Δράσεων 4.1.1 και 4.1.3 του Υπομέτρου 4.1. του Προγράμματος Αγροτικής 
Ανάπτυξης (ΠΑΑ) 2014-2020 υποβλήθηκαν περίπου 15.400 αιτήσεις για τη 
συγχρηματοδότηση των οποίων απαιτούνται 935 εκατ. ευρώ Δημόσια Δαπάνη. Ο 
προϋπολογισμός της εν λόγω πρόσκλησης ανερχόταν στα 316 εκατ. ευρώ με 
αποτέλεσμα να είναι αδύνατη η κάλυψη του 100% της ζήτησης.  

Στην προσπάθεια να καλυφθεί όσο το δυνατόν μεγαλύτερο μέρος των αναγκών έγινε 
αύξηση του προϋπολογισμού κατά 284 εκατ. ευρώ, μέσω υπερδέσμευσης. Πιο 
συγκεκριμένα, στις 23/01/2020 υπογράφηκε τροποποίηση της πρόσκλησης (ΑΔΑ: 
69Υ34653ΠΓ-ΒΕΦ) που κατέστησε τη Δημόσια Δαπάνη 600 εκατ. ευρώ και την 
κατανομή της στις Περιφέρειες της χώρας. Η κατανομή του ποσού της 
υπερδέσμευσης στις Περιφέρειες έγινε με βάση τις υπερβάλλουσες, σε σχέση με την 
αρχική κατανομή, ανάγκες κάθε Περιφέρειας.  

Στην Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης κατανεμήθηκε το 16,4% της 
υπερδέσμευσης ή 46,6 εκ. ευρώ με αποτέλεσμα ο συνολικός προϋπολογισμός της 
Περιφέρειας να ανέρθει στα 75,4 εκ. ευρώ, ποσό το οποίο, από πλευράς πιστώσεων, 
κατατάσσει την Περιφέρεια στη δεύτερη θέση σε επίπεδο χώρας. 

    Ο ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ 
 

 
 
 
 

 
      ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΣΚΡΕΚΑΣ 

 
ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ 
Βουλευτή κ. Χ. Κεφαλίδου 
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